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Z Á P I S 

z 22. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 27. 3. 2025 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

       64 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

            (z toho 2 poslanci PS PČR) 

       31 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

         2 zástupci ředitele MHMP 

                                 33 ředitelů odborů MHMP  

                                                      18 ředitelů organizací HMP 

                     2 poslanci PS PČR 

                        (současně i členové ZHMP) 

                      3 hosté 

                    15 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 166 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

David Procházka 

 

RNDr. Daniel Mazur, PhD. – od 9 do 14 hodin 

 

Mgr. et Mgr. Vladan Brož – od 17 do 19 hodin 

 

Ing. Mariana Čapková – od 10,30 do 12 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 22 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 15 do 16 hodin 

 

Mgr. Barbora Rázga, LL.M. – od 9 do 13 hodin 

 

MgA. Hana Třeštíková – od 19 hodin 

 

Magdalena Valdmanová – od 15,30 do 17,30 

hodin 
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Jan Wolf – od 17,30 do 19,30 hodin 

 

Pavel Zelenka – od 9 do 11 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 14,15 do 15 hodin a od 

21,30 do 22,30 hodin 

 

Mgr. Kateřina Arnotová – od 17,45 do 20 hodin 

 

Mgr. Ing. Jaromír Beránek – od 12,50 hodin na 

část jednání 

 

 

22. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,05 hodin.   

 

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeny JUDr. Radmila Kleslová a Lucie Kubesa, MBA 

 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Ing. Jiří Knitl 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Adéla Pejskarová, Ph.D., zástupkyně ředitele Magistrátu hl. m. Prahy 

pro sekci služeb občanům 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, pověřený řízením odboru legislativního a 

právního MHMP                                    

 

PRO: 39     PROTI: 1 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

http://www.praha.eu/
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Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 17. března stanovila „Návrh programu jednání 22. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstek primátora Pospíšil, náměstkyně primátora 

Udženija, radní Klecanda, radní Kovářík, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Primátor hl. m. Prahy informoval o návrhu na zařazení nového bodu „Pražské služby“, 

který navrhl jako první bod tohoto jednání ZHMP. 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Monika Domincová, 

Anna Vinklárková, Valerie Bromová 

 

V průběhu diskuse převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět převzal 

řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop, Čižinský, Scheinherr, předseda výboru pro správu 

majetku ZHMP Benkovič, náměstkyně primátora Komrsková, náměstek primátora Hřib, 

Nekolný, Hušbauer, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, Drápalová, 

Kleslová, Urban, radní Zábranský, Tylová, předseda výboru finančního ZHMP Brož, 

Bodeček, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu 

cestovního ruchu ZHMP Wolf, Kolář, Kordová Marvanová, Kleslová, Vedralová, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Tylová, Kaštovský, náměstkyně primátora 

Udženija, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, Vodrážka, Nerušil, 

předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Nepil, 

předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP Arnotová, 

náměstek primátora Hlaváček 

 

Přestávka 30 minut do 12,22 hodin byla následně prodloužena do 12,45 hodin 

 

Po ukončení přestávky pokračovala diskuse k návrhu programu jednání, ve které vystoupili 

tito členové ZHMP: Nacher, náměstek primátora Hřib, Kordová Marvanová 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera, primátora hl. m. Prahy a náměstkyně primátora 

Komrskové – zařadit bod „ke stávkové pohotovosti v Pražských službách, a.s. a 

požadavkům zaměstnanců společnosti“ jako první bod tohoto jednání 

PRO: 58  PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit tisk Z – 13096 „K informaci o stavu 

rekonstrukce Šlechtovy restaurace“ jako 1. bod náměstka primátora Pospíšila 

PRO: 24  PROTI: 1   ZDR. 12  

Nebylo přijato. 

 



4 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – přeřadit z bloku informací tisk Z – 13063 

„k aktuálnímu transparentnímu harmonogramu výstavby strategických dopravních staveb 

HMP” do řádního projednání jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 55   PROTI: 0   ZDR. 3 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Benkoviče (připojil se člen ZHMP Nepil) – zařadit tisk  

Z – 13087 „Návrh na vytvoření "Fondu na podporu revitalizací veřejně přístupných 

vnitrobloků v městských částech hl. m. Prahy" jako poslední bod náměstka primátora 

Hlaváčka 

PRO: 29  PROTI: 0  ZDR. 17 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného a člena ZHMP Prokopa – zařadit bod 

„Reforma parkovacích zón placeného stání“ jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 16   PROTI: 0   ZDR. 14  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Knitla – zařadit tisk Z – 13095 „k plnění Strategie 

adaptace hl.m. Prahy na změnu klimatu na roky 2025 - 2029” jako poslední bod 

náměstkyně primátora Komrskové 

PRO: 25   PROTI: 0   ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Drápalové – zařadit tisk Z – 13092 „k informování 

Zastupitelstva hl. m. Prahy o realizovaných podlimitních zakázkách” jako první bod 

radního Zábranského 

PRO: 32   PROTI: 0   ZDR. 0 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kleslové – zařadit bod „K dražbě nemovitostí v k. ú.  

Braník“ jako první bod radního Zábranského 

PRO: 28  PROTI: 1  ZDR. 6 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Mazura (v zastoupení předložil radní Zábranský) – zařadit do 

bloku informací tisk Z – 13091 „k úkolům z bodů II.1.2 až II.1.4 usnesení ZHMP č. 21/26 

ze dne 27.2.2025“ 

PRO: 42  PROTI: 0   ZDR. 0  

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu členky ZHMP Tylové – vyřadit tisk Z – 12881 „k návrhu změny ÚP a 

jejího vydání – Z 3839 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 33) a k návrhu Plánovací smlouvy 

k dané změně dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl.m. Prahy” 

z programu tohoto jednání  

PRO: 13   PROTI: 7   ZDR. 4 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Brože – zařadit tisk Z – 13098 „k neúnosné situaci v 

ubytovně pro cizince na Praze 12“ jako první bod radního Zábranského 

PRO: 37  PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Benkoviče – zařadit tisk Z – 13090 „K rozhodnutí o 

výběru dodavatele nadlimitní veřejné zakázky s názvem "Stavba č. 42935 P+R Opatov; 

stavební práce/II" jako poslední bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 27   PROTI: 0    ZDR. 12 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit tisk Z – 13097 „k podpoře 

doživotního zákazu práce s mládeží pro pachatele úmyslných závažných trestných činů s 

trestní sazbou nad pět let” jako první bod radního Klecandy 

PRO: 40   PROTI: 0    ZDR. 3 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Hřiba a náměstka primátora Hlaváčka – zařadit 

tisk Z – 13057 „k aktuálnímu stavu projektu Drážní promenáda a liniový park Vršovice – 

Strašnice” a sloučit jeho projednávání s pevně zařazeným bodem “petice” v 17 hodin 

PRO: 58   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera a člena ZHMP Urbana – zařadit bod „Výzva 

k omluvě Zdeňka Hřiba ***** jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 19   PROTI: 0   ZDR. 5 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kordové Marvanové – zařadit bod „Informace 

k přípravě obecně závazné vyhlášky HMP o stanovení podmínek pro pořádání, průběh a 

ukončení veřejnosti přístupných kulturních podniků k zajištění veřejného pořádku a o 

nočním klidu“ jako první bod radního Zábranského 

PRO: 35   PROTI: 3    ZDR. 6 

Bylo přijato. 
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Návrh členky ZHMP Kordové Marvanové na přeřazení bodu 7, tisku Z – 13054 

„Informace za období od 27. února 2025 do 26. března 2025 o provádění hloubkových 

auditů v návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy ke kauze Dozimetr a usnesení 

Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 1/30 ze dne 24. listopadu 2022 a informace k trestnímu 

oznámení „Lysolaje“ z bloku informací do řádného projednání 

(návrh byl členkou ZHMP Kordovou Marvanovou stažen) 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kleslové a člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „Další 

postup ve veřejné zakázce Provozní úsek I.D metra v Praze - úsek (Olbrachtova) – Nové 

Dvory - stavební část“ jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 28    PROTI: 0   ZDR. 5 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – zařadit tisk Z – 13101 „Záměr nabytí pozemků 

do vlastnictví hl. m. Prahy“ jako první bod náměstka primátora Hlaváčka 

PRO: 56   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 59  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija – nejprve projednat bod „Návrhy, 

připomínky a podněty občanů HMP“, poté projednat nově zařazený bod 1, tisk Z – 13099 

„Ke stávkové pohotovosti v Pražských službách, a.s. a požadavkům zaměstnanců 

společnosti“ a následně projednat bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Primátor hl. m. Prahy v 13,07 hodin zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Přestávka 5 minut 
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V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a 

opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    1 

 

zastupitel Nacher 

primátor hl. m. Prahy 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

ke stávkové pohotovosti v Pražských službách, a.s. a požadavkům zaměstnanců společnosti 

 

  

   TISK:        Z - 13099 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 37         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/1 

Úvodem vystoupil člen ZHMP Nacher. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera k postupu projednávání tohoto bodu - navrhl, 

aby po předkladatelích bylo umožněno vystoupit generálnímu řediteli Pražských služeb, 

následně zástupcům zaměstnanců a poté byla diskuse 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Se svým úvodním slovem dále vystoupila náměstkyně primátora Komrsková a poté ještě 

primátor hl. m. Prahy. 

 

Následně v průběhu projednávání bodu opakovaně vystoupili: JUDr. Patrik Roman – 

generální ředitel Pražských služeb, a.s., Miloslav Jukl – zástupce odborové organizace za 

Pražské služby, a.s. a Jindřich Vyskočil – zástupce odborové organizace za Pražské služby, 

a.s. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Nepil, Urban, Tylová, náměstkyně primátora Komrsková, náměstek primátora Hřib, 

předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Nacher, 

Nekolný, radní Mazur, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Nerušil, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík. Dále vystoupil PhDr. Filip Hájek 

– předseda představenstva a generální ředitel Technické správy komunikací HMP, a.s. Poté 

vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, 

Kolář, Hušbauer, náměstek primátora Hlaváček,  

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nepila – z důvodu pevně zařazených dvou bodů na 17 

hodinu nejdříve dokončit projednávání tohoto bodu a teprve po jeho dokončení 

projednávat následující body 

Pro: 32 Proti: 0 Zdr. 1 

Předsedající primátor hl. m. Prahy na základě upozornění následně zpochybnil hlasování. 

Opakované hlasování o procedurálním návrhu člena ZHMP Nepila 

Pro: 37 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro zahraniční 

vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, předseda výboru pro technickou infrastrukturu a 

vybavenost ZHMP Mahrik, Kleslová 

 

Procedurální návrh členky ZHMP Kleslové - pevně zařazený bod k tématu „Drážní 

promenáda“ projednat od 17,30 hodin 

Pro: 31 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující diskusi dále vystoupili tito členové ZHMP: radní Mazur, Nepil 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nepila na ukončení diskuse 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija na prodloužení tohoto jednání i po 19. 

hodině 

Pro: 43 Proti: 4 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského – projednat pevně zařazený bod na 17. hodinu 

s tématem „Drážní promenáda“ 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

radní Kovářík, Tylová, Lněničková, Nerušil, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, Scheinherr 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Scheinherra – pevně zařazený tisk na 17. hodinu, a to Z – 

13051 „K Petici za urychlené zahájení výstavby Drážní promenády na Praze 10“ projednat 

v 17,50 hodin 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

V diskusi dále vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP Brůžek, Urban, náměstkyně primátora Udženija, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Nacher, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Přestávka 10 minut 

 

Hlasování ke společnému návrhu předkladatelů k textu usnesení ve znění:  

ZHMP vyjadřuje  

1.poděkování zaměstnancům Pražských služeb, a. s. za jejich důležitou práci pro hl. m. 

Prahu a jeho obyvatele 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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ZHMP vyjadřuje  

2.nesouhlas s mediálními výroky politiků, kteří zcela nepodloženě a neopodstatněně 

spojovali korupční kauzu Nemocnice Motol s touto městskou společností, a vyslovuje 

jménem hl. m. Prahy omluvu za takové chování všem zaměstnancům  

Pražských služeb, a. s.  

Pro: 37 Proti: 4 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

ZHMP vyjadřuje  

3.nesouhlas s politicky motivovaným oslabováním pozice Pražských služeb, a. s. jakožto 

úspěšné městské společnosti se stabilně dobrými hospodářskými výsledky 

Pro: 37 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

ZHMP vyjadřuje  

4.nesouhlas se snahou některých městských společností převzít aktivity jiné městské 

společnosti bez politického rozhodnutí orgánů hl. m. Prahy 

Pro: 37 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

ZHMP vyzývá  

1. vedení městských společností, aby vzájemně kooperovali s cílem maximálně tak přispět 

k naplňování potřeb hl. m. Prahy a jeho občanů a obyvatel 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

ZHMP vyzývá  

2. vedení městských společností, aby se zdrželi politických výroků na adresu politických 

stran a členů ZHMP 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

ZHMP vyzývá  

3. všechny členy ZHMP, zejména pak členy Rady hl. m. Prahy, aby nepoškozovali dobré 

jméno Pražských služeb, a. s. a nezahrnovali tuto, ani jinou městskou společnost do 

politických bojů 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování dále proběhlo k návrhu primátora HMP ve znění: 

vyzývá primátora HMP, aby k situaci v Pražských službách svolal pracovní jednání 

zástupců všech politických stran, které přinese odpovědi nebo konkrétní návrhy na řešení 

požadavků zaměstnanců společnosti Pražské služby, vztahů hl. m. Prahy ke své 

stoprocentně vlastněné společnosti, včetně stanovení pravidel pro zadávání in-house 

zakázek, způsobu řízení společnosti, činnosti orgánů společnosti a ochrany jejího dobrého 

jména 

Kontrolní termín: 16. 4. 2025 

Pro: 44 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato 
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Hlasování k návrhu člena ZHMP Nachera ve znění: 

ZHMP vyzývá Radu hl. m. Prahy  

1.aby zajistila přesun společnosti Pražské služby, a. s. z funkční příslušnosti náměstkyně 

Jany Komrskové do funkční příslušnosti primátora Bohuslava Svobody 

2. aby zahrnula zaměstnance společnosti Pražské služby, a. s. mezi vybrané profese pro 

přidělování bytů v objektech hl. m. Prahy, nesvěřených městským částem, jak byly tyto 

stanoveny usnesením Rady hl. m. Prahy č. 505 ze dne 2. 4. 2024 

3. aby učinila veškeré nezbytné kroky k tomu, aby došlo k zajištění poskytování služby 

oprav, údržby a realizace dopravního značení na komunikacích hl. m. Prahy na základě 

smlouvy mezi Pražskými službami, a. s. jako poskytovatelem služby a Technickou správou 

komunikací hl. m. Prahy, a. s. jako objednatelem za ceny vyplývající z cost+ modelu 

společnosti Pražské služby, a. s. s připočtením zisku ve výši 2 % 

Pro: 19 Proti: 9 Zdr. 7 

Nebylo přijato 

 

ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy  

1.učinit veškeré nezbytné kroky k tomu, aby při uzavírání smluv mezi hl. m. Prahou a 

společnostmi ovládanými hl. m. Prahou a jinými organizacemi hl. m. Prahy, u nichž je 

možno uzavírat smlouvy v režimu in house na jedné straně a Pražskými službami, a. s. na 

straně druhé bylo možné v cenotvorbě Pražských služeb, a. s. zohlednit navýšení 

finančních prostředků na mzdy zaměstnanců Pražských služeb, a. s., které by odpovídalo 

mzdové hladině u Dopravního podniku hl. m. Prahy, a. s. (včetně případné mzdové 

valorizace) a na straně hl. m. Prahy k tomu využít finanční prostředky, o které byl navýšen 

rozpočet na činnosti Technické správy komunikací hl. m. Prahy, a. s. 

Termín: červen 2025 

2. zabezpečit svoz komunálního odpadu na území hl. m. Prahy Pražskými službami, a. s. v 

režimu in-house, kdy bude v rámci příslušného smluvního vztahu zabezpečeno i 

financování potřebných investic Pražských služeb, a. s. 

Termín: prosinec 2025 

3. učinit veškeré nezbytné kroky k tomu, aby zajištění letního úklidu komunikací v hl. m. 

Praze bylo realizováno kapacitami Pražských služeb, a. s. na základě vztahu přímo s hl. m. 

Prahou, nikoli přes Technickou správu komunikací hl. m. Prahy, a. s. 

Termín: září 2025 

Pro: 18 Proti: 1 Zdr. 8 

Nebylo přijato 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. V průběhu projednávání bodů 

převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a opět převzal řízení schůze 

náměstek primátora Hlaváček. Poté v průběhu projednávání bodů převzal řízení schůze 

primátor hl. m. Prahy. 

(Projednávání tisku Z – 13051 a tisku Z – 13057 bylo sloučeno při hlasování o návrhu 

programu jednání) 

    * 

 

předseda Výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

k "Petici za urychlené zahájení výstavby Drážní promenády na Praze 10" 

 

  

   TISK:        Z - 13051 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. Poté vystoupila členka ZHMP 

Kleslová, která po dohodě s členem ZHMP Scheinherrem přednesla pozměňovací návrh 

k tisku Z – 13057 „k aktuálnímu stavu projektu Drážní promenáda a liniový park Vršovice 

– Strašnice“ 

 

    * 

 

I.náměstek primátora Hřib 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k aktuálnímu stavu projektu Drážní promenáda a liniový park Vršovice – Strašnice 

 

  

   TISK:        Z - 13057 

K předloženému tisku vystoupil I. náměstek primátora Hřib a poté náměstek primátora 

Hlaváček. 

 

Ve společné diskusi k oběma tiskům vystoupili občané HMP: Ing. arch. Martin Valovič – 

starosta MČ Praha 10, Ing. Milan Maršálek – člen rady MČ Praha 10, Radka Jenka 

Šubířová, Eva Pavlíková, Barbara Roberts Chybová, Monika Martišková, Emil Patta 

 

Ve společné diskusi k oběma tiskům vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, 

Scheinherr, náměstek primátora Hřib, radní Zábranský, Nerušil, Soukup, Urban, předseda 

výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Lněničková, Freitas Lopesová, předseda výboru pro 

rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, náměstek primátora Hlaváček, Kleslová, 

náměstkyně primátora Komrsková, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke 

 

Závěrečné slovo přednesl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

Přestávka 5 minut 
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    * 

 

I.náměstek primátora Hřib 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k aktuálnímu stavu projektu Drážní promenáda a liniový park Vršovice – Strašnice 

 

  

   TISK:        Z - 13057 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  60        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/2 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Scheinherra a členky ZHMP Kleslové k textu usnesení 

(náměstek primátora Hřib a náměstek primátora Hlaváček se s návrhem ztotožnili) 

do bodu „II. 1. konstatuje, že“ doplnit text ve znění: a zásadní rozvojový projekt pro Prahu 

10 i okolní městské části, který nahradí stávající brownfield parkem a pomůže zmírnit 

dopady výstavby a provozu železnice na okolní obyvatele 

do bodu „III. 1. ukládá Radě HMP“ vložit nový bod s textem: 8. zahájit přípravu realizace 

přímého napojení Drážní promenády od ulice Petrohradská až po železniční stanici Praha – 

Vršovice v podobě cca 4 metry široké společné stezky pro chodce a cyklisty na pozemcích 

získaných hl. m. Prahou 

Termín: 31. 10. 2025 

do bodu III. 1. ukládá Radě HMP“ vložit nový bod s textem: 3. průběžně jednat se Správou 

železnic a MČ Praha 10 o dohodě zaručující, že finální dokončení Drážní promenády v 

úsecích kolizních s VRT Praha a odstavy VRT bude řešeno jako nedílná součást těchto 

akcí včetně projekční přípravy, schválení a realizace, technických a architektonických 

parametrů dle Studie a DÚR 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    * 

 

předseda Výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

k "Petici za urychlené zahájení výstavby Drážní promenády na Praze 10" 

 

  

   TISK:        Z - 13051 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/3 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy - Program v oblasti prevence kriminality 

pro rok 2025 a na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12903 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/4 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu adiktologických služeb v hl. m. Praze pro rok 2025 

a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12985 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/5 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija.  

    4 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na založení Nadačního fondu Vltavské filharmonie a k návrhu na úpravu rozpočtu 

vlastního hl. m. Prahy v kap.10 v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z – 12947 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/6 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Urban, primátor hl. m. Prahy, Čižinský, předseda 

výboru finančního ZHMP Brož, náměstek primátora Pospíšil, Drápalová, předseda výboru 

pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, náměstek primátora Hlaváček, Scheinherr, 

Vyhnánek, Nacher, Zelenka, radní Kovářík, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, Nepil 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlaváček a primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    5 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k aktuálnímu transparentnímu harmonogramu výstavby strategických dopravních staveb 

HMP 

 

  

   TISK:        Z – 13063 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  35        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/7 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Lněničková, radní Kovářík, Nepil, 

náměstek primátora Hřib, Hušbauer, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič 
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člen ZHMP Scheinherr předložil text usnesení, o kterém bylo hlasováno:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. ukládá 1. Radě HMP  

1. prověřit možnost uspíšení harmonogramu stavby Městského okruhu tak, aby zhotovitel 

alespoň povrchových částí zahájil své práce v momentě získání pravomocného povolení 

záměru, a informovat o výsledku prověření Zastupitelstvo hl.m. Prahy 

Termín: 30.9.2025 

2. prověřit možnost uspíšení harmonogramu Hloubětínského tunelu tak, aby zhotovitel 

zahájil své práce v momentě získání pravomocného povolení záměru, a informovat o 

výsledku prověření Zastupitelstvo hl.m. Prahy 

Termín: 30.9.2025 

3. zahájit projekční práce úseku Metra D Pankrác (mimo) – Náměstí Míru (úsek I.D3) a 

vypsat architektonické soutěže na stanice Náměstí Bratří Synků a Náměstí Míru 

Termín: 31.12.2025 

4. zahájit práce na Studii proveditelnosti navazujícího úseku Metra D v úseku Náměstí 

Míru (mimo) – Náměstí Republiky 

Termín: 31.12.2025 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy o spolupráci s Ředitelstvím silnic a dálnic s.p. ohledně stavby 

č. 43784 „Kompenzační opatření pro SOKP 511 a I/12“ 

 

  

   TISK:        Z - 12819 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/8 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

zastupitel Portlík 

 

Záměr nabytí pozemků do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 13101 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/9 

Materiál uvedl člen ZHMP Portlík. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, náměstek 

primátora Hřib, Freitas Lopesová, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, Urban, náměstek primátora Hlaváček, předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, Nekolný, Zelenka, Nepil, Zajíček, Vodrážka 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Portlík, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Doplňující návrh předkladatele člena ZHMP Portlíka – do textu usnesení, bodu II. 1. 

ukládá… doplnit nový text ve znění: „radnímu Mgr. Adamovi Zábranskému“ 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k plánovacím smlouvám v souvislosti s plnou aplikovatelností zákona č. 283/2021 Sb., 

stavební zákon, ve znění pozdějších předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 12919 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu 6. úplné aktualizace Územně analytických podkladů hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12921 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na přerušení pořizování změny ÚP - Z 3057 (fáze „návrh“, vlny 10) 

 

  

   TISK:        Z - 12880 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání - 1. skupina (fáze "návrh" + "OOP", vlna 35) 

 

  

   TISK:        Z - 12942 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček, který požádal na základě dohody s klubem 

Pirátů o samostatné hlasování.  

 

V diskusi vystoupil Martin Jindřich - občan HMP 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Zeman 

 

Hlasování proběhlo k příloze č. 3 „doporučené ke schválení“, a to samostatně o každé 

změně zvlášť: 

 

Hlasování o změně č. 3544 – Praha 6 

Pro: 52 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o změně č. 3554 – Praha 8 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o změně č. 3573 – Praha - Zličín 

Pro: 59 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Hlasování o změně č.3719 – Praha – Dolní Měcholupy 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o změně č. 3751 – Praha - Kunratice 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o změně č. 3800 – Praha 20 

Pro: 37 Proti: 1 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    12 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3839 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 33) a k návrhu 

Plánovací smlouvy k dané změně dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12881 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  6   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/14 

 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Tylová, Zeman, předseda výboru pro územní 

rozvoj ZHMP Pek, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, náměstek 

primátora Hlaváček, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   13 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy o vypořádání za rušenou část vodního díla č. O994220116 s 

Povodím Labe, s. p. 

 

  

   TISK:        Z - 11006 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 ke kupní smlouvě č. KUP/54/12/024312/2024  

ze dne 4. 9. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12906 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v rámci "Programu podpory aktivit národnostních menšin a 

integrace cizinců na území hl. m. Prahy pro rok 2025" - Opatření I., II., III. a úpravu 

rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12967 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/17 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního  hlavního města Prahy a návrhu na poskytnutí dotací 

hlavního města Prahy na základě Programu podpory cestovního ruchu pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12964 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/18 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, náměstek primátora Pospíšil, předseda 

výboru pro dopravu ZHMP Sedeke 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí individuální účelové dotace pro Muzeum paměti XX. století, z.ú. 

 

  

   TISK:        Z - 12962 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/19 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hušbauer, Urban, Kordová Marvanová, Tylová, 

náměstek primátora Pospíšil, radní Kovářík 

 

Doplňující návrh člena ZHMP Hušbauera – do bodu II. ukládá doplnit nový text ve znění: 

2. zajistit transformaci Muzea paměti XX. století, z. ú. do příspěvkové organizace 

Termín: 31. 10. 2025 

Pro: 17 Proti: 12 Zdr. 5    

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Hušbauera – v bodě I. 1. schvaluje upravit původní 

částku ve výši „18.000.000,- Kč“ na novou částku ve výši „15.000.000,- Kč“ 

Pro: 12 Proti: 16 Zdr. 9    

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2025 v kapitole 10 a v kapitole 06 - 

kultura a cestovní ruch a na poskytnutí účelových individuálních neinvestičních dotací v 

oblasti adaptace-integrace držitelů dočasné ochrany z Ukrajiny a v oblasti integrace cizinců 

 

  

   TISK:        Z - 12961 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/20 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, 

předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl 

 

předseda výboru finančního ZHMP Brož – nahlásil střet zájmů 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   19 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v rámci "Programu podpory aktivit národnostních menšin a 

integrace cizinců na území hl.m. Prahy pro rok 2025" - Opatření IV.,V.,VI. a úpravu rozpočtu 

vlastního hlavního města Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13035 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/21 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy z neúčelové rezervy a poskytnutí účelové 

neinvestiční dotace Městské části Praha 4 v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13039 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/22 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupil radní Kovářík, který nahlásil střet zájmů 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 



23 

 

 

   21 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

poskytnutí dotací hlavního města Prahy pro rok 2025 v oblasti sociálních služeb na základě 

"Programu podpory registrovaných sociálních služeb pro poskytovatele sociálních služeb, 

kteří poskytují sociální služby zejména na území hl.m. Prahy nebo občanům hl.m. Prahy pro 

rok 2025“ a úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12974 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/23 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální 

oblast ZHMP Mareš, předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

předseda výboru finančního ZHMP Brož – nahlásil střet zájmů 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na uzavření Dodatků č.1 k veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí dotace v 

Programu podpory registrovaných služeb poskytovaných občanům hlavního města Praha 

 pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13027 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/24 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   23 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k 1. aktualizaci Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb na území hl. m. Prahy na 

období 2025 - 2027 (verze 1.1.) a Dodatky Pověření k poskytování služby obecného 

hospodářského zájmu 

 

  

   TISK:        Z - 13023 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/25 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

zastupitel Čižinský 

 

k podpoře doživotního zákaz práce s mládeží pro pachatele úmyslných závažných trestných 

činů s trestní sazbou nad pět let 

 

  

   TISK:        Z - 13097 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/26 

Materiál uvedl člen ZHMP Čižinský. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

náměstek primátora Pospíšil, primátor hl. m. Prahy, Čižinský, Nepil, radní Klecanda, 

Urban, Tylová, Kordová Marvanová, předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Čapková, Nacher, Vodrážka, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a 

podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

Kleslová, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, předseda výboru pro územní 

rozvoj ZHMP Pek, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Scheinherr 
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Hlasování o textu usnesení proběhlo o jednotlivých bodech zvlášť: 

ZHMP I. konstatuje, že  

ten, kdo spáchá úmyslný trestní čin s trestní sazbou nad 5 let, nemůže nikdy být v životě 

policistou 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

ZHMP I. konstatuje, že  

je v zájmu společnosti, aby pachatelé úmyslných závažných trestných činů, jako jsou 

sexuální trestné činy či ostatní násilné trestné činy s trestní sazbou nejméně pět let, již 

nikdy nepracovali s dětmi a mládeží 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

ZHMP I. konstatuje, že  

je nepřípustné, aby pachatelé úmyslných závažných trestných činů s trestní sazbou 

nejméně pět let, jako jsou sexuální trestné činy či ostatní násilné trestné činy, pracovali s 

dětmi a mládeží například v pražských mateřských, základních a středních školách, v 

dětských skupinách, v domech dětí a mládeže a dalších zařízeních 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

ZHMP II. vyzývá  

všechny poslance a senátory, aby při hlasování ve Sněmovně a v Senátu podpořili 

doživotní zákaz práce s dětmi a mládeží pro pachatele úmyslných násilných závažných 

trestných činů s trestní sazbou nejméně pět let 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

ZHMP III. ukládá Radě HMP  

1. seznámit poslance a senátory s tímto usnesením 

Termín: ihned 

Pro: 47 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   25 

 

radní Klecanda 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "46948 ZUŠ Jana Hanuše 

– rek. objektu Bělohorská; zhotovitel" 

 

  

   TISK:        Z - 12786 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/27 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP Čapková 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na nevyhovění žádosti o prodloužení termínu dosažení účelu plynoucího z 

Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace č. DOT/61/04/017162/2024 s příjemcem 

dotace spolkem Sportovní klub Meteor Praha 

 

  

   TISK:        Z - 13017 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  3        ZDRŽEL SE:  4   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/28 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   27 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy o školských obvodech  

mateřských škol 

 

  

   TISK:        Z - 12939 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/29 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola a střední škola 

waldorfská, se sídlem Praha 4, Křejpského 1501/12 

 

  

   TISK:        Z - 12992 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/30 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední průmyslová škola 

elektrotechnická, Praha 2, Ječná 30 

 

  

   TISK:        Z - 13001 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/31 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovacích listin příspěvkových organizací hl. m. Prahy - domů dětí a 

mládeže, v působnosti odboru SML MHMP 

 

  

   TISK:        Z - 12980 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/32 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, radní Klecanda 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



29 

 

 

   31 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2025, v kapitole 04 - školství, 

mládež a sport a návrhu na poskytnutí účelové dotace z rozpočtu hlavního města Prahy 

městské části Praha 6 na realizaci intenzivního kurzu výuky ČJ pro žáky základní školy s OMJ 

 

  

   TISK:        Z - 13002 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   53       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/33 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

radní Kovářík 

 

k účelu dotací poskytnutých městským částem hl. m. Prahy v roce 2022 na mimořádné výdaje 

v rámci poskytování pomoci občanům Ukrajiny na útěku před agresí Ruské federace 

 

  

   TISK:        Z - 12972 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/34 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   33 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na ponechání nevyčerpaných účelových finančních prostředků poskytnutých 

městským částem hl. m. Prahy z rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2024 a v předchozích 

letech k využití na stejný účel v roce 2025 a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. 

Prahy na rok 2025 v souvislosti s přijetím vratek dotací od městských částí hl. m. Prahy a 

poskytnutí účelových investičních dotací městským částem hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12954 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/35 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 a poskytnutí účelových 

investičních dotací městským částem hl. m. Prahy z investiční rezervy pro MČ HMP (UM) v 

kap. 10 rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 13059 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   57       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/36 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Mazur 

 

k záměru odboru informatických činností MHMP na realizaci veřejné zakázky „Zajištění 

maintenance programového vybavení spisové služby a jejich modulů pro HMP“ a k návrhu 

na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. 09 - Vnitřní správa v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12885 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/37 

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

zastupitel Brož 

 

k neúnosné situaci v ubytovně pro cizince na Praze 12 

 

  

   TISK:        Z - 13098 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/38 

Materiál uvedl člen ZHMP Brož, který v rámci svého úvodního slova navrhl vypustit část 

věty v původním textu usnesení, a to v bodě „II. ukládá Radě HMP….“ za slovem 

„případně“ ve znění: „pokud nebude možno tyto podmínky smluvně zajistit, nájemní 

smlouvu vypovědět“ 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Vedralová, předseda výboru kontrolního ZHMP 

Prokop, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, radní Zábranský, Tylová, 

předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, Nepil, 

Freitas Lopesová, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Nacher, předsedkyně výboru 

pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Nepila k textu usnesení ve znění: 

„ukládá odboru HOM MHMP provést ve spolupráci s výborem kontrolním ZHMP místní 

šetření dodržování zákonů ČR a smluvních ustanovení 

Termín 30. 4. 2025 

Pro: 52   Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Vystoupil předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík. 
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Hlasování o původním návrhu usnesení s tím, že předkladatel člen ZHMP Brož navrhl  

vypustit část věty v původním textu usnesení, a to v bodě „II. ukládá Radě HMP….“ za 

slovem „případně“ ve znění: „pokud nebude možno tyto podmínky smluvně zajistit, 

nájemní smlouvu vypovědět“ 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

zastupitelka Kordová Marvanová 

 

Informace k přípravě obecně závazné vyhlášky HMP o stanovení podmínek pro pořádání, 

průběh a ukončení veřejnosti přístupných kulturních podniků k zajištění veřejného pořádku a 

o nočním klidu 

 

Úvodem vystoupila členka ZHMP Kordová Marvanová. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Zábranský, náměstkyně primátora Udženija, 

Kordová Marvanová, Tylová, Nepil, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl na přerušení 

tohoto bodu a jeho zařazení jako poslední bod radního Zábranského 

Pro: 18 Proti: 2 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského na znovuotevření diskuse 

Pro: 21 Proti: 7 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

   38 

 

radní Zábranský 

 

k volbě přísedících Městského soudu v Praze 

 

  

   TISK:        Z - 12966 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/39 

Materiál uvedl radní Zábranský.  
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, předseda výboru kontrolního ZHMP 

Prokop, radní Zábranský 

 

Procedurální návrh předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa na sloučení diskuse ke 

všem bodům radního Zábranského  

Pro: 36 Proti: 7 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Po odhlasování sloučení diskuse ke všem bodům rozšířil radní Zábranský svoje úvodní 

slovo o další informace, týkající se všech jeho předložených tisků.  

 

Ve sloučené pokračující diskusi ke všem tiskům vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, 

Kleslová, Nacher, radní Zábranský, Tylová, radní Kovářík, předseda výboru pro dopravu 

ZHMP Sedeke, náměstkyně primátora Komrsková, předseda výboru pro územní rozvoj 

ZHMP Pek, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu zákona, kterým se mění zákon č. 465/2023 Sb., kterým se mění zákon č. 416/2009 

Sb., o urychlení výstavby dopravní, vodní a energetické infrastruktury a infrastruktury 

elektronických komunikací (liniový zákon), ve znění pozdějších předpisů, a další  

související zákony 

 

  

   TISK:        Z - 12969 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/40 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Scheinherra – do původního textu usnesení do bodu „IV. 

ukládá radnímu Zábranskému…“ doplnit nový text ve znění:  

2. pokud nedojde k úspěšnému ukončení legislativního procesu do konce tohoto volebního 

období Poslanecké sněmovny, opětovně zaslat návrh zákona dle bodu I. tohoto usnesení 

předsedovi či předsedkyni Poslanecké sněmovny v dalším volebním období 

Termín: 31.10.2025 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na využití zákonného předkupního práva k pěti stavbám bez čp./če., umístěných na 

pozemcích ve vlastnictví hl. m. Prahy v k.ú. Liboc, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12975 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   39       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/41 

Usnesení bylo přijato. 

 

   41 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

Svěření: 

Vinoř (pozemky v k.ú. Vinoř) 

Praha 8 (pozemky v k.ú. Kobylisy a Libeň) 

Praha 9 (podíl pozemků v k.ú. Prosek, pozemky v k.ú. Střížkov a Vysočany) 

Praha 15 (pozemky v k.ú. Hostivař) 

Praha - Slivenec (nemovitosti v k.ú. Slivenec) 

Praha - Lochkov (nemovitosti v k.ú. Lochkov) 

Praha 11 (pozemky veřejné zeleně v k.ú. Háje) 

Odejmutí: 

Praha 18 (pozemky v k.ú. Letňany) 

Praha 15 (pozemky v k.ú. Hostivař) 

Praha - Troja (vodohospodářský majetek v k.ú. Troja) 

 

  

   TISK:        Z - 13044 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/42 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 



35 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 221/136, 221/137 a 513 v k.ú. Černý Most z 

vlastnictví hl.m. Prahy do podílového spoluvlastnictví všech vlastníků bytů a podílových 

spoluvlastníků společných částí budov č.p. 1022 a 1023 vše v k.ú. Černý Most, kteří jsou 

zapsáni na LV č. 167 vedeném Katastrálním úřadem pro hl.m. Prahu, Katastrálním 

pracovištěm Praha pro k.ú. Černý Most, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 11086 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/43 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2095/2 o výměře 10 m2 v k.ú. Krč 

 

  

   TISK:        Z - 12920 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/44 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 567/1 v k.ú. Velká Chuchle 

 

  

   TISK:        Z - 12915 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/45 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na zrušení usnesení Zastupitelstva HMP č. 31/10 ze dne 30.11.2017 ve věci nabytí 

pozemků v k.ú. Kunratice a v k.ú. Písnice do vlastnictví hl.m. Prahy pro výstavbu  

trasy metra I.D 

 

  

   TISK:        Z - 12955 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/46 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k.ú. Petrovice 

 

  

   TISK:        Z - 12929 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/47 

Usnesení bylo přijato. 

 

   47 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí id. podílů k pozemku parc. č. 266 v k.ú. Hrdlořezy, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12935 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/48 

Usnesení bylo přijato. 
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   48 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností EKOSPOL a.s. a 

hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12948 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  35        PROTI:  2        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/49 

Usnesení bylo přijato. 

 

   49 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností YIT TOIVO 

Roztyly s.r.o. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12963 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/50 

Usnesení bylo přijato. 

 

   50 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí komunikací, chodníků, parkovacích zálivů, vpustí, zeleně, 

svislého dopravního značení, vodorovného dopravního značení a pozemků vše v k. ú. 

Hostivař, obec Praha, z vlastnictví společností Bytový a obchodní komplex Hostivař, s.r.o., 

BOKH, s.r.o. a Centrum stavebního inženýrství a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12050 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/51 

Usnesení bylo přijato. 
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   51 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí rekonstrukce komunikace (obnova obrusové vrstvy), chodníku, 

21 ks parkovacích stání, 1 ks svislého dopravního značení, vodorovného dopravního značení, 

zeleně vč. keřů a 8 ks stromů, 7 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a pozemků 

vše v k. ú. Střížkov, obec Praha, z vlastnictví společnosti CENTRAL GROUP 84. investiční 

s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12971 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/52 

Usnesení bylo přijato. 

 

   52 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 8 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Prosek a k. ú. Vysočany, obec Praha, z vlastnictví společnosti FINEP PROSEK bytová 5 k.s. 

do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12983 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/53 

Usnesení bylo přijato. 
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   53 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí světelného signalizačního zařízení 3.375 Želivského - 

Malešická  v k. ú. Žižkov, obec Praha, z vlastnictví společnosti CENTRAL GROUP 32. 

investiční s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12987 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/54 

Usnesení bylo přijato. 

 

   54 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 15 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

zapínacího místa vše v k. ú. Ruzyně, obec Praha, ze spoluvlastnictví společností RED Thirteen 

k.s., Bytové družstvo DRNOVSKÁ, Bytové družstvo DRNOVSKÁ III a FINEP RUZYNĚ bytová 

k.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12988 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/55 

Usnesení bylo přijato. 

 

   55 

 

předseda výboru 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 13094 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 22/56 

Primátor hl. m. Prahy úvodem seznámil přítomné s návrhem textu usnesení. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, radní Hroza, Nacher 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.odvolává ke dni 27. 3. 2025 z funkce člena Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj 

a podporu podnikání a inovací ZHMP Davida Procházku  

II. volí ke dni 28. 3. 2025 do funkce člena Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a 

podporu podnikání a inovací ZHMP prof. Ing. Michaela Šebka, DrSc. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1  Z-12973 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy  

primátor  

hl.m. Prahy 

2  Z-13050 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

3  Z-13022 ke zveřejnění nadlimitní veřejné zakázky „Výběr 

dopravce pro uzavření smlouvy o veřejných 

službách v přepravě cestujících po železnici na 

vybraných linkách velkokapacitními elektrickými 

jednotkami“ v Úředním věstníku EU, Věstníku 

veřejných zakázek a na profilu hlavního zadavatele 

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

4  Z-13032 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2025 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2025 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

radní Klecanda 

5  Z-13070 k Výroční zprávě o stavu a rozvoji vzdělávací 

soustavy v hlavním městě Praze za školní rok 

2023/2024 

radní Klecanda 

6  Z-13034 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2025 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

radní Kovářík 
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7  Z-13054 Informace za období od 27. února 2025 do 26. 

března 2025 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 ze dne 24. listopadu 2022 a informace 

k trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

radní Zábranský 

8  Z-13030 Zpráva o činnosti Výboru pro rodinnou politiku a 

sociální oblast ZHMP za rok 2024 

předseda Výboru 

pro rodinnou 

politiku a sociální 

oblast ZHMP 

9  Z-13041 Zpráva o činnosti Výboru pro legislativu, veřejnou 

správu a transparentnost Zastupitelstva hlavního 

města Prahy za rok 2024 

 

předsedkyně 

Výboru pro 

legislativu, 

veřejnou správu a 

transparentnost 

ZHMP 

10  Z-13045 Informace o činnosti Výboru kontrolního ZHMP za 

rok 2024 

předseda Výboru 

kontrolního ZHMP 

 

11  Z-13064 Zpráva o činnosti Výboru pro životní prostředí, 

veřejný prostor a pohřebnictví Zastupitelstva hl. m. 

Prahy za rok 2024 

 

předsedkyně 

Výboru pro životní 

prostředí, veřejný 

prostor a 

pohřebnictví 

ZHMP 

12  Z-13072 Informace o činnosti Výboru pro IT, Smart City a 

eGovernment za rok 2024 

předseda Výboru 

pro IT, Smart City 

a eGovernment 

ZHMP 

   13 Z-13091 k úkolům z bodů II.1.2 až II.1.4 usnesení ZHMP č. 

21/26 ze dne 27.2.2025 

radní Mazur 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Podnět Zastupitelstvu hl. m. Prahy i jako zakladateli a jedinému vlastníku Pražských 

služeb, a.s. (PSas) a Technická správa komunikací hl. m. Prahy (TSKas) 

(ANO Praze, odbory pro hájení zaměstnanců Pražských služeb, a.s., z.s.) 

(č.j. 264677/2025 MHMP) 

 

Poděkování za odpověď na připomínky k pitné vodě + shrnutí všech poznámek k danému 

tématu 

(Spolek Čistá obloha, voda i půda z. s., Běloveská 1592, 547 01 Náchod) 

(č.j. 207536/2025 MHMP) 

 

Dopis pro zastupitele HMP – výstavka zničených a ohořených vraků v Korunovační ulici, 

Praha 6 

(Dr. Igor Hendrych, *****) 

(č.j. 208151/2025 MHMP) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 22/1 až č. 22/56 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 2,56       

hodin. 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

 

JUDr. Radmila Kleslová 

 

 

 

 

 

Lucie Kubesa, MBA 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 1. 4. 2025 

 


